

Date: 27th of August 2025
Trading Code: ASCO

التاريخ: ٢٧ أغسطس ٢٠٢٥ م
رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

**Asyad Shipping Company S.A.O.G. First Half 2025
Earnings Discussion – Meeting Link**

الجلسة النقاشية حول أداء شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع. عن
نصف السنة المالية ٢٠٢٥ - رابط التسجيل

Asyad Shipping Company S.A.O.G has organized an earnings call on Wednesday, the 27th of August 2025, to present and discuss the company's performance and financial results for the period ended 30th of June 2025.

نظمت شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع. جلسة نقاشية في يوم الاربعاء الموافق ٢٧ اغسطس ٢٠٢٥ م، لعرض ومناقشة أداء الشركة ونتائجها المالية عن الفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥.

The Executive Management extends its sincere gratitude to all shareholders and market participants who attended the session, whether through their presence or by contributing thoughtful questions.

تتقدم الإدارة التنفيذية بخالص الشكر والامتنان لجميع المساهمين والمشاركين في السوق على حضورهم للجلسة ومساهماتهم، سواء من خلال تواجدهم أو من خلال ما طرحوه من أسئلة قيمة.

The recording of the discussion session is accessible through the link & QR code below:

ويمكن الاطلاع على تسجيل الجلسة النقاشية عن طريق الرابط أو عبر مسح رمز الاستجابة السريع أدناه:



<https://youtu.be/i7shEeO9a4A>

Best regards,
Asyad Shipping Company S.A.O.G

مع أطيب التحيات،
شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.

Authorized Signatory



المخول بالتوقيع

Asyad Shipping Company S.A.O.G

T +968 2440 0900 | F +968 24400922
PO Box 104, P.C. 118, Muscat, Sultanate of Oman (C.R. 1723154)

asyadshipping.com